
Dagsorden pkt. 2: Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år  

  

Formanden Allan Christensen omtalte sidste år initiativer til at skabe grundlag for at udvide foreningens 

dækningsområde til at omfatte 2 grundejerforeninger nær Ugandavej. Foreningerne har modtaget tilbud 

fra Stofa, der har dog ikke kunne etableres flertal/grundlag for opkobling til Stofa nettet. 

Vi har modtaget forslag fra medlem om udsendelse af ”flyers” med oplysninger om faktuelle ting vedr. 

Stofa nettet.                                                                                                                                                                         

Vi har taget imod tilbuddet og arbejder i øjeblikket på udformningen af ”flyeren”, som det er meningen skal 

udleveres til alle i ”vores område”. Vi vil her forsøge at få prisoplysninger til parceller i området, der ikke er 

tilsluttet, samt de diverse tilbud som Stofa tilbyder. 

Vi har deltaget i et par arrangementer afholdt af Stofa, hvor vi især er spændt på lovning af Giganet i løbet 

af 2020. 

 

 


